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最新消息 HOT NEWS

Congratulations to Flyke International Holdings Ltd. ( Stock code : 1998 ) for its successful listing in Hong Kong

We are glad to provide professional valuation and consultancy services to Flyke International Holdings Ltd. for its successful listing in Hong Kong on 29th March 2010. The Company is principally engaged in the design , production & sales of sports shoes with the Flyke brand in china. The Flyke brand targets the youth market ranging from 14 to 25 years old in second - and third – tier cities in china.

熱烈恭賀飛克國際控股有限公司（股份代號：1998）─ 成功於香港上市
我們很榮幸為飛克國際控股有限公司於本年3月29日在香港的成功上市提供專業評估及顧問服務。飛克國際主要在中國從事設計、生產及銷售飛克品牌運動鞋。飛克品牌以中國二、三線城市、年齡介乎14至25歲的年輕人為目標市場。
Congratulations to Z – Obee Holdings Limited ( stock code : 948 ) for its successful listing in Hong Kong

We are glad to provide professional valuation and consultancy services related to Z-Obee Holdings Limited for its successful listing in Hong Kong on 1st March 2010.

The Group is a mobile handset application and solution provider and a mobile handset manufacturer in the PRC . The Group provides full-set of design and production solution services spanning the entire handset design cycle, which involves industrial design , mechanical design, application design , PCB design , procurement of hardware , prototype testing , pilot production and SMT for mobile handset and PCB.

熱烈恭賀Z – Obee Holdings Limited（股份代號：948）─ 成功於香港上市
我們很榮幸為Z – Obee Holdings Limited於本年3月1日在香港的成功上市提供專業評估及顧問服務。Z – Obee為中國手機應用程式及解決方案供應商以及手機製造商。該集團提供手機設計及生産解決方案的綜合服務，涵蓋整個手機設計工序，包括工業設計、機械設計、應用設計、PCB設計、硬件採購、樣機測試、試產及表面貼裝手機與PCB。
近期活動 CORPORATE EVENTS

A Special Marketing and Training Program, “BMI Satellite”, was successfully held in Shenzhen

On 2nd and 3rd March, our Group has successfully held the event in Crowne Plaza Shenzhen. The event has attracted over 160 participants. BMI hopes that this event could act as a communication platform for interesting parties to exchange ideas, so as to achieve the long-term cooperation objectives of information sharing, mutual benefit and common development.
<<品牌營銷網路BMI Satellite>> 專案推廣培訓計劃於深圳順利舉行
本集團於3月2日及3日於深圳威尼斯酒店順利舉行。是次活動吸引了超過160人參加。BMI希望通過是次活動，為各地感興趣網路搭建一個交流與溝通平台，實現資訊共用、互利共贏、共謀發展的長遠合作目標。
Most Prospective Industry 2010 by Economic Digest

BMI Appraisals has been awarded as one of the “Most Prospective Industries 2010” by Hong Kong Economic Digest in February 2010 in recognition of its leading status and pioneering developments among the industry.  Interviewed by Economic Digest, our Managing Director – Dr. Tong Cheng discussed about BMI Appraisals’ current developments and strategic plans for future enhancements.  Please click below the link to view the full version.

http://www.bmi-appraisals.com/publications/pdf/Economic Digest Interview (March 2010).pdf.

獲選為《經濟一周》2010年最具前景行業
「邦盟匯駿評估」於2010年2月被香港《經濟一周》雜誌評為「2010年最具前景行業」之一，認可其於行業的領導地位和領先發展。我們的董事總經理鄭澤豪博士接受《經濟一周》訪問時談及有關「邦盟匯駿評估」目前的發展進度和日後的戰略計劃。請點擊以下連結，查看完整版本：http://www.bmi-appraisals.com/publications/pdf/Economic Digest Interview (March 2010).pdf
First Japanese Publication landed Japan.

In view of the rising potential of companies in Japan to get listed in Hong Kong, it is essential for them to be acquainted with various listing procedures and rules as a listing status could offer potential companies an abundance of opportunities for capital growth.

Tokyo Kantei Co., Ltd, a leading valuation and consultancy firm in Japan and a close business partner to BMI Appraisals, has realized the needs and materialized its vast experiences to publish this book in association with BMI Appraisals.

While highlighting the importance of valuation, this book covers listing procedures, accounting and valuation standards, PRC land system and PRC real estate market all from international perspectives.

Interesting parties please contact us for more information.

首次於日本出版日文刊物
鑒於日本公司於香港上市的潛力日益增加，讓當地人瞭解各種上市程序及規則是至關重要的，因為上市地位可以為有潛力的公司提供豐富的資本增長機會。
作為日本一家領先的估值和顧問公司及邦盟匯駿評估的密切商業合作夥伴，Tokyo Kantei Co., Ltd明白到有關需求，並以豐富的經驗與邦盟匯駿評估聯合出版本刊物。
本刊物不但強調估值的重要性，同時以國際性的視野角度，論述上市程序、會計和估價準則，以及中國土地制度和中國房地產市場等範疇。
如有與趣，請與我們聯繫。
New service of BMI Technical Certification.

BMI Appraisals recognizes that climate change will have fundamental effects on business performance and company valuation.  Company response to climate change increasingly impacts both operational efficiency and the bottom line.

Our Technical Certification team provides a systematic approach to manage the risks and minimize the negative effects that climate change brings to our community.  We help companies to devise a low-carbon program to achieve low-carbon economy in the most efficient and effective way.  By following such model, companies may increase their energy efficiency, improve economic performance and invent new technology to stimulate economic growth.  Companies also have greater protection of energy supply which benefits from the booming carbon market and thereby enters many worlds’ important low-carbon technology export markets.

邦盟匯駿技術認證的新服務
邦盟匯駿評估意識到氣候變化對經營業績和公司估值將會產生基本影響。氣候變化對營運效率及底線的影響漸大，故公司開始作出對策。
我們的技術認證團隊提供了一個系統化的方法來管理風險，並盡量將氣候變化對社會帶來的負面影響減至最低。我們協助企業制定低碳方案，以最具效率與效益的方式實現低碳經濟。按照這種模式，公司可增加其能源效率，改善經濟狀况，並發明新技術，從而刺激經濟增長。能源供應受惠於發展蓬勃的碳市場，公司亦因而受到惠及，從而進入世界上更多重要的低碳技術出口市場。
First Simplified Chinese Publication “ Business Valuation and case studies By BMI Appraisals Limited

We are proud to present our first Simplified Chinese publication which is launched in April 2010 in bookstores all over China. The book features the core knowledge of business valuation with several cases studies as references. We regard the Simplified Chinese publication as the exchanges of professional expertise and technical experience for Chinese readers, especially from Mainland China.

This book covers major aspects of business valuation from brief history. Engagement , information collection , valuation approaches and methodologies, data analysis to value enhancement . It also discusses valuation of intangible assets , such as brand name , trademark , goodwill , etc., that are considered more difficult to deal with compared with compared with tangible assets. Several case studies are include in this book to give readers some real-world examples of how business valuations are carried out . Interesting parties please contact us for more information.

首次出版簡體中文刊物《邦盟匯駿評估有限公司商業估值與個案研究》
我們的首個簡體中文刊物已於四月在全國各大書店推出。書中詳述商業估值的核心知識，並提供多個個案作為參考。我們相信，簡體中文版刊物可供中國讀者（尤其是大陸讀者）就專業知識與技術經驗交換心得。
本書涵蓋了商業估值的各個重要方面，從簡史、委聘、資料搜集、估值方式及方法、數據分析，以至增值。本書亦探討了無形資産的估值，例如品牌名稱、商標、商譽等，與有形資産比較，無形資産較難以估值。本書亦涵蓋了多個個案研究，為讀者提供真實例子，解釋如何進行商業估值。如有興趣，請與我們聯繫。
Three subsidiaries of the Group have been awarded “Caring Company 09/10” by HKCSS 

BMI consultancy limited、BMI appraisals limited and BMI innovation limited have been awarded “Caring Company” by HKCSS in March this year in recognition of the Group’s outstanding performance as a corporate citizen in the past.
Last year, the Group have been continuously involved in voluntary works and made donation to different charity groups. We especially spare no effort to nurture our next generation by setting up “BMI Appraisals Limited Scholarship” and “Dr. Tony Cheng Scholarship” so as to encourage students with outstanding academic performance and impressive improvements. Enterprise citizen responsibility is our core value, and we will stick to our responsibility in the future. 

本集團旗下3間子公司榮獲社聯領發之09/10「商界展關懷」標誌
邦盟匯駿顧問有限公司、中和邦盟評估有限公司及邦盟匯駿創意有限公司於本年3月再次榮獲社聯頒發之「商界展關懷」標誌，籍此肯定本集團在過去企業公民責任的傑出表現。
在過去一年,我們一直參與社會義務工作及對不同慈善團體作出捐獻，特別為陪育下一代青少年不遺餘力，先後成立「中和邦盟評估有限公司獎學金」及「鄭澤豪博士獎學金」表揚學業成績優異及顯著進步的學生。我們與企業公民責任為核心價值，並於未來日子,繼續堅守責任。
活動預告 UPCOMING EVENTS

最新成功個案 The Latest Successful Projects
· 中和邦盟評估有限公司最近完成以下的通函：
· BMI Appraisals Limited has recently had the following successful cases:
聯絡我們 Contact Us
	部門
	聯絡人
	聯係電話
	電子郵件

	邦盟匯駿顧問有限公司
	盧華威先生
	(852) 2593 9688 
	llo@bmintelligence.com 

	中和邦盟評估有限公司
	陳詠芬小姐
	(852) 2593 9634
	jwfchan@bmintelligence.com

	邦盟匯駿專業翻譯有限公司
	何慶賢先生
	(852) 2593 9616
	who@bmintelligence.com

	邦盟匯駿秘書顧問有限公司
	張靜雯小姐
	(852) 2593 9661
	ccheung@bmintelligence.com 

	邦盟匯駿創意有限公司
	陳小霞小姐
	(852) 2593 9675
	schan@bmintelligence.com

	邦盟匯駿移民投資有限公司
	麥博泓先生
	(852) 6303 1010
	wmak@bmintelligence.com 

	邦盟匯駿基金管理有限公司
	顏澤強先生 
	(852) 3582 2788
	rngan@bmintelligence.com 

	邦盟匯駿測量師行有限公司
	陸家冕先生
	(852) 2802 2191 
	sluk@bmintelligence.com 

	BMI Business Centre Services Ltd

邦盟汇骏商务中心代理有限公司
	陳文浩先生
Manuel Chan
	(852) 2593 9627
	mchan@bmintelligence.com

	邦盟匯駿商務咨詢（上海）有限公司
	王雪蓮小姐
	(86) 21 6346 1207 
	lindawang@bmintelligence.com 

	邦盟匯駿顧問（深圳）有限公司
	王軍小姐 
	(86) 755 3322 8900 
	juliawang@bmintelligence.com 

	邦盟匯駿管理咨詢（廈門）有限公司
	公佩鉞先生
	(86) 592 8266 642
	patrickgong@bmintelligence.com 

	BMI Advisory Pte Ltd.
	甘耀堅先生
	(65) 6535 9595
	yk@bmintelligence.com


CONTACT US

	Department
	Contact
	Telephone
	Email

	BMI Consultants Limited
	Mr. Lowell Lo
	(852) 2593 9688 
	llo@bmintelligence.com 

	BMI Appraisals Limited
	Ms. Joanna Chan
	(852) 2593 9634
	jwfchan@bmintelligence.com

	BMI Professional Translation Services Limited
	Mr. Willis Ho
	(852) 2593 9616
	who@bmintelligence.com

	BMI Corporate Services Limited
	Ms. Carol Cheung
	(852) 2593 9661
	ccheung@bmintelligence.com 

	BMI Innovation Limited
	Ms. Sarah Chan
	(852) 2593 9675
	schan@bmintelligence.com

	BMI Investment Migration Services Limited
	Mr. William Mak
	(852) 6303 1010
	wmak@bmintelligence.com 

	BMI Funds Management Limited
	Mr. Ricky Ngan
	(852) 3582 2788
	rngan@bmintelligence.com 

	BMI Surveyors Limited
	Mr. Steve Luk
	(852) 2802 2191 
	sluk@bmintelligence.com 

	BMI Business Centre Services Ltd


	Manuel Chan
	(852) 2593 9627
	mchan@bmintelligence.com

	BMI Corporate Advisory (Shanghai) Limited
	Ms. Linda Wang
	(86) 21 6346 1207 
	lindawang@bmintelligence.com 

	BMI Consultants (Shenzhen) Limited
	Ms. Julia Wang  
	(86) 755 3322 8900 
	juliawang@bmintelligence.com 

	BMI Corporate Advisory (Xiamen) Limited
	Mr. Patrick Gong
	(86) 592 8266 642
	patrickgong@bmintelligence.com 

	BMI Advisory Pte Ltd.
	Mr. Kam You Kin
	(65) 6535 9595
	yk@bmintelligence.com








